



January 8, 2018

Club Presidents and Coaches
Ontario Fencing Association

Athletic Financial Awards

Please could you bring the following to the attention of fencers in your club who are applying to university for admission in September 2018.

First-year Athletic Financial Awards at Queen's University

Through the generosity of Queen's Fencing Alumni and with the help of the BEWS Fencing Endowment, the Queen's Fencing program offers two first-year Athletic Financial Awards each year, one for a male fencer and one for a female fencer. Currently, the value of each award is up to \$4,000. All athletes must comply with OUA regulations in order to be eligible to receive an Award.

Awards are overseen by the Queen's Student Award office. Nominees are recommended by the Head Coach, based primarily upon competitive results and standings. Fencers who are applying to Queen's University should contact Peggy Porter, Head Coach Fencing, if they wish to be considered for an award: qfencing@queensu.ca

Athletic Financial Awards pour les première année à Queen's University

Grâce à la générosité de l'association Queen's Fencing Alumni et l'aide de BEWS Fencing Endowment, le programme Queen's Fencing offre tous les ans, pour un escrimeur et une escrimeuse de première année, la chance de participer à l'Athletic Financial Awards. La valeur de ce prix peut aller jusqu'à 3500\$. Toutefois, les athlètes qui veulent poser leur candidature doivent absolument se conformer aux prérequis des OUA pour être éligible pour ce prix.

Les prix sont administrés par le bureau Queen's Student Award. Les lauréats potentiels sont choisis par l'entraîneur en chef, en observant les résultats compétitifs des candidats. Les escrimeurs étudiant déjà à Queen's University, pour avoir la chance de gagner le prix, peuvent contacter l'entraîneur en chef Peggy Porter à cette adresse: qfencing@queensu.ca.

Sincerely,

Peggy Porter
Head Coach Fencing